
Årsmötesprotoko11 2018.

Årsmöte med Bjurbäcks llembygdsförening 16 mars 2018 i Bjurbäcks skola.

Närvarande 21 medlemmar.

$ 1. Föreningens vice ordforande Eva Risinger öppnade mötet och hälsade alla
välkomna.

g 2. En tyst min
Lindborg

$ 3. Ingemar Eriksson valdes till ordförande Hör årsmötet.

$ 4. Kurt Gustafsson valdes till sekreterare för årsmötet.

$ 5. Ulla Lindmark och Magnus Wennblom valdes attjustera mötets protokoll.

$ 6. Årsmötets stadgeenliga utlysning godkändes

$ 7. Dagordningen Rör mötet godkändes.

$ 8. Eva Risinger redogjorde Rör innehållet i verksamhetsberättelsen Rör år 2017

$ 9. Föreningens kassör Bo Hurtig redogjorde för föreningens ekonomi. På grund
av årets stora utgifter, bland annat avlopp i Bönared och målning m.m. i skolan
har verksamhetsåret gett ett underskott på 2 19 tkr kronor. Kontanta tillgångar
vid årsskiRet var 96 tkr. Ordföranden lämnade ordet fritt, inga anmärkningar
från de närvarande och redovisningen godkändes av mötesdeltagama.

$ 10. Revisionsberättelsen för 2017 lästes upp av LeifFilipsson och godkändes av
mötet.

$ 1 1 . Styrelsen beviljades ansvarsfrihet Hör verksamhetsåret 20 17

$ 12. Väl

ut hölls för föreningens bortgångne före detta ordförande Bengtr

a. Bengt-Göran Ferm valdes till ordförande för 201 8.
b. Bo Hurtig, Eva Risinger, Peter Nisser (nyval) och K

valdes till styrelseledamöter for två år.



c. LeifFilipsson och Lars Eriksson valdes till revisorer Rör ett år.
d. Ingalill Johansson valdes till revisorssuppleant åör ett år.
e. Karin Hurtig och OlofJohansson utsågs till valberedning. Till

sammankallande valdes Karin Hurtig

! 13 Till ombud vid VHF årsmöte i Habo 5 mal valdes Anneli Johansson, Sven-Olof
Norin och Britt-Marie Ferm.

$ 14. MedlemsavgiRen Rör 2019 beslöts vara oförändrat 100 kronor/person

Föreningens verksamhetsplan Rör 20 1 8 presenterades av Eva Risinger. Anna
Buhr informerade om resan till östergötland 5 maj.

$ 16. Bo Hurtig presenterade budgeten Rör 20 1 8. Året beräknas ge ett överskott på
85 tkr. Mötet beslutade att godkänna budgeten.

$ 17. Inga övriga frågor.

$ 18. Nästa årsmöte bestämdes till den 15 mars 2019

$ 19. Ordförande Ingemar Eriksson tackade Rör visat intresse och avslutade årsmötet

Vid protokollet Ordförande
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